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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor szolgáltatnak adatot a nyilvánosság felé a 
szociális ellátórendszerről?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Az  Állami  Számvevőszék  májusban  megjelent  friss  elemzésében  felmerült  a  probléma,  az
adatszolgáltatás felhasználásával  kapcsolatban.  Az idősotthonok fenntartói  minden hónap ötödik
napjáig  kötelesek  jelenteni  a  Magyar  Államkincstárnak,  hogy  mekkora  a  hozzájuk  tartozó
intézményekben a várólista,  tehát  naprakész  adatok vannak országos szinten  az  egyes  szociális
szolgáltatásokra várakozókról, a szabad kapacitásokról. Ennek ellenére sajnos ezeket nem hozzák
nyilvánosságra.

Az utolsó ilyen tájékoztató ezzel kapcsolatban 2019 decemberében került  ki  a szociális  ágazati
portálra. Az ÁSZ kifogásolja ezt a gyakorlatot, mert véleménye szerint a területre fordított állami
pénzek  jobban  hasznosulnának,  ha  a  kérelmezők  láthatnák,  hol  vannak  a  körzetükben  üres
férőhelyek az ellátórendszerben, amit esetleg ők is el tudnának fogadni.

 

Kérem Miniszter urat, hogy válaszoljon a következő kérdéseimre:

 

1. Milyen okból nem teszik nyilvánossá az idősotthonokra vonatkozó adatokat?

2.  Tervezik -e  a  jövőben az  adatszolgáltatás  nyilvánossá  tételét?  Ha igen,  akkor  mikor,  milyen
formában?



 
 

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Tisztelettel,

Ungár Péter

(LMP)

Budapest, 2022. 05. 30.
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